

《单词百科:pre-cooked是什么意思?pre-cooked怎么发音?pre-cooked的解释和用法》

英语单词pre-cooked是什么意思?pre-cooked怎么读?pre-cooked怎么发音?简答网为您整理了pre-cooked的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pre-cooked怎么读

pre-cooked的读音:[p'ri:k' kt]

pre-cooked的意思

1、adj.提前煮好的;预先烹饪好的;

pre-cooked的相关词组

1、cooked rice [医]饭;干饭;

- 2、cooked food 熟制品;熟菜;熟食;
- 3、cooked meat medium 庖肉[煮肉]培养基;
- 4、cooked sausage 熟香肠;
- 5、cooked pork roll 熟猪肉卷;
- 6、cooked ham 熟火腿;
- 7、cooked grease 热制润滑脂;
- 8、cooked salami 熟萨拉米香肠;
- 9、cooked taste 煮熟味, 加热过度所产生的味(感官评定用语);
- 10、cooked meat 熟肉;
- 11、cooked beef 经过烹调的牛肉, 熟牛肉;
- 12、cooked goose 不可救药的人, 无希望的事;

pre-cooked的双语例句

- 1、For the recipe you need 4 tablespoons of coral, preferably uncooked.

食谱里需要四汤勺龙虾卵, 最好是生的.

- 2、The chops should be cooked over moderate heat to prevent excessive charring.

肉块应该用文火烹煮, 以免烧过了头。

- 3、Any harmful bacteria present in the raw meat juices could contaminate safely cooked food.

生食中任何有害的细菌都会通过汁液污染熟食的.

- 4、The president's antics have been over-dramatized and over-cooked, resulting in a media circus.

新闻媒体有意夸大总统的噱头, 过分炒作, 结果像是上演了一出滑稽剧.

- 5、We serve traditional French food cooked in a lighter way, keeping the presentation

simple.

我们供应制作清淡、样式简洁的传统法国菜肴。

6、We serve traditional French food cooked in a lighter way, keeping the presentation simple...

我们供应制作清淡、样式简洁的传统法国菜肴。

7、Precooked seafood is not recommended.

不要用煮熟的海鲜。

8、Many foods now on the market are precooked and only require heating up.

现在市场上有很多熟菜供应,只要热一热就行了。

9、Only electricity shall be used as fuel for warming of pre-cooked inside the Temporary Food Factory.

在临时食物制造厂内只可使用电力作为翻热预先煮熟食物的燃料。

10、She was pretty unforthcoming. Made Sally wait till she'd cooked Selby's lunch, if you please.

她爱搭不理地把萨莉晾在一边,直到她为塞尔比做好午饭,你说怪不怪。

11、The uncooked pressed bean curd slices are delicious in sauce.

这盘凉拌素鸡真好吃。

12、The best prevention for cholera is to boil or filter water, and eat only well-cooked food.

预防霍乱的最佳方法是将水煮沸或过滤,并且只食用煮熟后的食物。

13、The best prevention for the disease is to boil or filter water and eat only well-cooked food.

预防该疾病的最好办法是将水烧开或过滤,只食用煮透了的食物。

14、The best prevention for the disease is to boil or filter and eat only well-cooked food.

预防该疾病的最好办法是将水烧开或过滤,只使用煮透了的事物.

15、 The facilities were clean and tidy, food was plentiful, well cooked and presented.

这里的设施干净整洁, 食物丰富, 烹饪美味.

16、 Mom always prepares wholesome home-cooked food.

妈妈总是准备有益健康的家常菜.

17、 Cooked food is preferable to canned food.

吃熟食比吃罐头食品好.

18、 Put (cooked meat or fish) in a pot in order to preserve it.

将 (熟的肉或鱼) 装入罐内保存.

以上是简答网为您整理的pre-cooked怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于pre-cooked的用法、pre-cooked的释义、pre-cooked的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pre-cooked>